



# 關於廣隆昌工程 About GLC



**SINCE** 

2000 x 2003

2005 x

2013

**< 2022** 

ENGINEERS -

台灣台北

中國 寧波

台灣 蘇澳

越南 海防

新加坡

CONSTRUCTORS Taipei

Taipei, Taiwan

Ningbo, China

Su'ao, Taiwan Haiphong, Vietnam

Singapore

#### 在 3 個國家設立製造廠

Established factories in 3 countries



200 位專業人才 200 professionals



#### 服務 45+家優質合作夥伴

Serviced 45+ quality partners



完成 50+件新建工程案

Completed 50+ new projects

完成 20+件改造工程案

Completed 20+ retrofit projects



通過 ISO 9001

品質管理系統驗證

ISO 9001 certification

通過 ISO 14001

環境管理系統驗證

ISO 14001 certification







### 企業簡介 Brief History

#### 廣隆昌工程 致力於綠能產業發展

GLC is Committed to the Development of Green Energy Industry

廣隆昌工程創立於西元 2000 年,二十餘年來,對**空氣污染防制**的服務及設備累積了相當多的豐富技術、經驗以及專業知識,是自評估、計畫管理、設計、採購、製造、建造安裝、試車、維修保養都可以提供**高品質服務的統包工程公司。** GLC company was founded in 2000. For more than 20 years, we has accumulated a lot of technology, experience, and professional knowledge in air pollution control and equipment with providing high-quality EPC (Engineering, Procurement, and Construction) services.

本公司亦積極發展再生能源中的燃燒控制技術、潔淨能源電力:風力發電設備零件的製造,更通過**美商奇異 (GE Power) 集團風力發電部認證為合格供應商**。

We are also actively developing the field in renewable energy, manufacturing the equipment parts of wind power, and has been certified as a qualified supplier by GE Power.





## 企業簡介 Brief History

#### 廣隆昌工程 致力於綠能產業發展

**GLC** is Committed to the Development of Green Energy Industry

為了提供產品製造及服務,廣隆昌工程於**台灣蘇澳**有自己的製造廠外,亦陸續於**中國大陸**、越南皆設立製造廠,外銷至越南、新加坡、菲律賓等亞太地區。 In order to providing equipment manufacturing and services, GLC has our own factories established in Taiwan, Mainland China, and Vietnam, which are convenient to transport to neighbor Pacific Asia region as Vietnam, Singapore, Philippines etc.

我們不斷的研發與製造環保及再生能源之技術、製程及相關設備,並與國際先進大廠技術 合作,持續在環保及再生能源領域上保持技術領先。

Furthermore, to keep leading in green energy field, we will continuously cooperate with several top international technical company, research and develop new technique, procedure and related equipment.





### 環保服務 Enviro. Protection Service



### 空氣污染防制系統 EPC (Engineering Procurement Construction) 統包服務

Air Pollution Control System EPC (Engineering Procurement Construction) Services







# 企業策略與未來展望 Strategy and Outlook

#### 拓展全球市場、深入綠能產業發展

**Expand the Global Market, and Deepen the Development of Green Energy Industry** 

廣隆昌工程的**空污防制技術**不僅**在國內為領導品牌**,公司提供的完整產業服務在公司經營的二十年間也深得 客戶信賴與肯定,陸續打進海外市場。從起初提供顧問、評估、設計到製造、安裝、售後服務皆為客戶導向, 以符合客戶的需求。除了持續對於環保及再生能源相關的研發及製造以提升競爭力,藉由訂定客戶滿意度標 **準維持產品品質來鞏固客源,更努力拓展全球市場,成為客戶最佳的解決方案,更期許在全球綠能產業市場** 需求持續看漲之時,往潔淨能源電力系統如太陽能、風力發電、生質能電廠等方向深入發展。

GLC's air pollution control technology is not only a leading brand in Taiwan, during over 20 years of operation, we have gradually entered the overseas market. All services are customer-oriented to meet customer needs. We will keep researching and developing work to enhance our industrial competitiveness, maintaining our product quality to consolidate customer sources, expanding the global market to become the best solution for customers all over the world. It is expected that the higher the global green energy industry market demand will be, the deeper the development we will do.





▶職缺訊息與薪酬條件

游

線上說明會: 2022/06/20(一) 10:00-11:00

請詳104人力銀行「廣隆昌工程」徵才網頁查詢

聯絡窗口:黃先生 huang.chingyao@glc.com.tw

#### ▶報名連結

https://reurl.cc/e33x9L



Green Life Care